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Hvorfor er det viktig å fokusere  
på Nærskipsfart?

www.maritimt-forum.no

Sjøtransport er mer miljøvennlig enn transport på vei. Derfor satser vi på nærskipsfart. 
Tungt belastede veier kombinert med økt miljøfokus blant både myndigheter og befolkning 
gjør at nærskipsfarten fortjener mer oppmerksomhet fra speditør og vareeiere. 
Mer last må gå sjøveien!

Nærskipsfart er også nødvendig for nasjonal og regional handel. Den har stor betydning for 
verdiskapningenidistrikts-Norgefordiflereaktørerogleverandørertildennesektorener
spredt over hele landet. 

EU arbeider målrettet og langsiktig for å styrke nærskipsfarten. I Nasjonaltransportplan gis en 
tilsvarende målsetning for norsk transportpolitikk. Norske myndigheter har i likhet med land i EU 
etablert et nasjonalt senter for å fremme nærskipsfart. Shortsea Promotion Centre Norway er 
offisieltmedlemavEUsnettverkfornærskipsfart.DettesenteretliggerunderMaritimtForum
sentralt og vi jobber tett sammen for å påvirke til overføring av gods fra vei til sjø.

Sjøtransport gir:
• Laverekostnader
• Godservice
• Storemiljøgevinster
• Dørtildørtransport
• Økttrafikksikkerhet:mindreulykkerpåveienesomgirsamfunnsøkonomiskegevinster

Hvordan jobber vi?

MaritimtForumarbeiderifelleskapmedSjøtransportalliansenhvorrederiorganisasjonene,
sjømannsorganisasjoner,skipsmeglerforbundet,KSbedrifthavn,NorskHavneforeningogLTL
(logistikkogtransportindustrienslandsforening)errepresentert.Samarbeidetossimellomernå
godtetablertsomdenviktigstemøteplassenforarbeidetmedåsettefokuspånærskipsfarten.

Vi bidrar også på følgende måter: 
• ViersterktinvolvertiarbeidettilShortseaPromotionCentre
• PåvirkerogbidrarmedkunnskapiarbeidetmedNTP,Nærskipsfartsstrategiogeffektivisering

lossystemet
• Arrangererdialogmøtermedpolitikere
• Samlerinndokumentasjonogkunnskapomfordelenevedøktbrukavsjøtransport
• Arbeiderpolitiskforåfåtilenfornyelseavkystfartflåtenandre


